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Zápis  

  Z valné hromady Sportovního klubu Policie - KUŽELKY Hradec Králové o.s. konané 

dne 19.ledna 2015 v kuželně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na VH - viz příloha 

Program: 

 Valnou hromadu zahájil předseda SKP Ing. Vágner. Přednesl zprávu o činnosti  klubu 

v roce 2014 a informoval o aktuálním stavu členské základny. (viz. příloha) 

 Valná hromada jednohlasně schválila přijetí nových uchazečů o členství v klubu – 

Jakuba Huneše a Ireny Šrajerové. 

 Pan Kučera informoval o stavu financí klubu. (viz. příloha) 

 Mgr. Fialová seznámila přítomné se zprávou revizní komise. (viz. příloha) 

Ing Němeček seznámil VH s ekonomickými výsledky provozu kuželny  v roce 2014.  

 Dále pan Víšek  seznámil s plánem předpokládaných akcí na rok 2015. 

 V dalším bodu programu JUDr. Prokop podal informaci o provozu kuželny v roce 

2014 a stavu v oblasti odpracovaných hodin. (viz. příloha).  

Valnou hromadou byl schválen mandát výkonného výboru ve stávajícím složení na 

další rok. 

Dále proběhla diskuse jejíž zásadní body a jejich závěry jsou zdokumentovány 

v usnesení, které bylo valnou hromadou schváleno. Nad rámec usmesení bylo schváleno 

změnit propozice tunaje družstev na 4x 120HS namísto původních 100HS, napříště vypisovat 

u turnajů jednotlivců zvlášť kategorii žen a byla schválena změna otevírací doby o sobotách 

během pořádaných turnajů již od 12:00 hodin. 

zapsal: Ing. Vágner 

                                      Ing. Jiří VÁGNER   
        předseda SKP Kuželky HK 
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